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Dear future Chinese AP Students,
Please check out “Strive for a 5” from SHS library on the first day of summer. Then complete the following assignment over the summer. 
A. From “Strive for a 5” book -
1. Read all the READING materials. You will have a test on the first week of school. (Unit 1: pg 80-95; Unit 2: pg 106-121; Unit 3: pg 132-148; Unit 4: 158-173; Unit 5: pg 184-198; Unit 6: pg 208-223; Unit 7: pg 234-252; Unit 8: pg 260-276)
2. Complete the Story Narration (150 words in Chinese) from these units (total of 4).
(pg 96, 122, 149, 174)
3. Complete the E-Mail Response (150 words in Chinese) from these units (total of 4).
(pg 200, 225, 252, 278)
B.  I would also like you to do research on each Chinese cultural question and create a PowerPoint presentation for each topic based on the information that you collected. Each question should make up two slides each, and bullet points are required.
       中国文化题材 / 中國文化題材  Chinese Cultural Topics      
           Zhōngguó wénhuà tícái    

	1.  (S) 平常到中国人家做客的时候，有什么礼节要注意的?
     (T) 平常到中國人家做客的時候，有什麼禮節要注意的? 

     (P) Píngcháng dào zhongguorén jiā zuòkè de shíhòu, yǒu shé me lǐjié yào zhùyì de?

     (E) Usually when you go to visit a Chinese family, what etiquette should be noted?


	2.  (S) 请说说筷子的使用方式，并略述筷子的由来。
     (T) 請說說筷子的使用方式，並略述筷子的由來。

     (P) Qǐng shuō shuō kuàizi de shǐyòng fāngshì, bìng luè shù kuàizi de yóulái.

     (E) Please talk about the use of chopsticks and outline its origins.


	3.  (S) 请介绍一种中国的传统运动。比如 “放风筝”，“赛龙舟”，“踢毽子” 等等。
     (T) 請介紹一種中國的傳統運動。比如 “放風箏”，“賽龍舟”，“踢毽子” 等等。

     (P) Qǐng jièshào yī zhǒng zhōngguó de chuántǒng yùndòng. Bǐrú” fàng fēngzhēng”, “sài lóngzhōu”, “tī jiànzi” děng děng.

     (E) Please talk about a Chinese traditional sport, such as “kite flying”, “boat race”, “shuttlecock” and so on.


	4.  (S) 请介绍中国的传统节日。比如：“端午节”，“元宵节”，“中秋节”，“七夕节”，“清明节”，“春节”，“重阳节” 等等。
     (T) 請介紹中國的傳統節日。比如：“端午節”，“元宵節”，“中秋節”，“七夕節”，“清明節”，“春節”，“重陽節” 等等。

     (P) Qǐng jièshào zhōngguó de chuántǒng jiérì. Bǐrú “duānwǔ jié”, “yuánxiāo jié”, “zhōngqiū jié”, “qīxì jié”, “qīngmíng jié”, “chūnjié”, “chóngyáng jié” děng děng.

     (E) Please explain Chinese traditional festivals, such as “Dragon Boat Festival”, “Lantern Festival”, “Mid-Autumn Festival”, “Tanabata Festival”, “Qingming Festival”, “Spring Festival”, “Double Ninth Festival” and so on. 

	5.  (S) 请介绍一个中国神话故事。比如：“嫦娥奔月”，“牛郎织女” 等等。
     (T) 請介紹一個中國神話故事。比如：“嫦娥奔月”，“牛郎織女＂等等。

     (P) Qǐng jièshào yīgè zhōngguó shénhuà gùshì. Bǐrú: “Cháng'é bēn yuè”, “niúlángzhīnǚ" děng děng.

     (E) Please introduce a Chinese fairy tale such as: “Legend of the Moon Lady”, “Legend of Love – Cowherd and Weaver" and so on.

	6.  (S) 请介绍一项中国的传统艺术娱乐。比如 “放风筝” ，“麻将”，“京剧”，“相声” 等等。
     (T) 請介紹一項中國的傳統藝術娛樂。比如 “放風箏”，“麻將”，“京劇”，“相聲” 等等。
     (P) Qǐng jièshào yī xiàng zhōngguó de chuántǒng yìshù yúlè. Bǐrú “fàng fēngzhēng”, “májiàng”, “jīngjù”, “xiàngsheng” děng děng.

     (E) Please introduce a type of Chinese traditional arts or entertainment. Examples include “kite flying”, “Mahjong”, “Peking Opera”, “Crosstalk”, and so on.

	7.  (S) 请介绍中国的传统服饰。比如：“唐装”，“旗袍”，“长袍”，“中山装” 等等。
     (T) 請介紹中國的傳統服飾。比如：“唐裝”，“旗袍”，“長袍”，“中山裝” 等等。

     (P) Qǐng jièshào zhōngguó de chuántǒng fúshì. Bǐrú: “Tángzhuāng”, “qípáo”, “chángpáo”, “zhōngshānzhuāng” děng děng.

     (E) Please introduce a Chinese traditional outfit. For example: “Tangzhuang”, “cheongsam”, “long robe”, “tunic suit” and so on.

	8.  (S) 请介绍中国的一个朝代，著名的帝王及重大事件。
     (T) 請介紹中國的一個朝代，著名的帝王及重大事件。
	
     (P) Qǐng jièshào zhōngguó de yīgè cháodài, zhùmíng de dìwáng jí zhòngdà shìjiàn.

     (E) Please talk about a Chinese dynasty, a famous emperor and important events during that dynasty.



